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ZAPISNIK 

sa 2. sjednice Općinskog vijeća Općine Novigrad održane    21.06.2021.g. u 

prostoriji vijećnice općine Novigrad  s  početkom u 20:00 sati 

 

Prisutni članovi vijeća: Antonio Sinovčić,  Nenad Baraba, Stojan Viduka ,Ante Baraba ,   

Ante Kokić , Dina Babić , Ive  Blašković     

Odsutni članovi vijeća:  Ante Pedić i Krešimir Pedić  

Prisutni: Načelnik Joso Klapan, Željka Kokić   ( zapisničar ) 

 

Predsjednik utvrđuje kvorum i otvara 2. sjednicu općinskog Vijeća Općine Novigrad i daje 

dnevni red na glasovanje. Nakon glasovanja jednoglasno se  prihvaća slijedeći   

                                                                                           

DNEVNI RED 

 
 

1. Usvajanje zapisnika sa konstituirajuće sjednice Općinskog vijeća 
2. Zapisnik sa otvaranja ponuda za prodaju građevinskog zemljišta u naselju Ćuskijaš – 

donošenje odluke o prihvaćanju zapisnika  
3. Ugovor o zakupu prostora za instalaciju bankomata u Novigradu 
4. Odluka o donošenju DPU „Novo naselje Paljuv“(pročišćeni tekst)-rasprava  
5. Prijedlog za određivanje meteorološke postaje  

6. Obrada pristiglih zahtjeva  
- Mario Buterin 
- Nensi Kodelja  

7. Kulturno ljeto 2021- program -rasprava o prijedlozima i davanje suglasnosti za održavanje 
( prijedlog će biti dostavljen prije sjednice)  

8. Razno  

 

 
 

AD 1. 

Predsjednik je zapisnik sa konstituirajuće   sjednice  općinskog vijeća stavio na 

glasovanje te je  jednoglasno usvojen . 

 

AD 2.  

Načelnik Joso Klapan ukratko je obavijestio prisutne vijećnike  o završenom natječaju za 

prodaju građevinskog zemljišta u naselju Ćuskujaš , na koji je pristigla samo jedna 

valjana ponuda . Riječ je o ponudi Marije Batur za k.č 2410 k.o. Pridrga , predio Ćuskijaš 

, površine 684 m2. Ponuđena je cijena od 852 kn/m2.  

Nakon kratke rasprave jednoglasno je prihvaćen zapisnik.  

 

AD 3. 

Ugovor o zakupu poslovnog prostora za instalaciju bankomata u Novigradu- Načelnik je u 

kratkoj raspravi obrazložio situaciju sa postavljanjem bankomata u naselju Novigrad gdje 

navodi da nema interesa vodećih banka u RH za postavljanje . Također konstatira i  

činjenicu da  Novigrad kao turistička destinacija ima potrebu za bankomatom te predlaže 

da se prihvati Ugovor  tvrtke EFT -Usluge d,o.o. sa sjedištem u Zagrebu , I Pile 1 za 

postavljanjem na lokaciji ispred ugostiteljskog objekta NOŠKIĆ u Novigradu . 

 

Nakon kratkog upoznavanja sa  prijedlogom  Ugovora sa tvrtkom EFT -Usluge d.o.o. svi 

prisutni vijećnici izrazili su suglasnost za postavljanje bankomata.  

 

AD 4. 

Odluka o donošenju DPU „Novo naselje Paljuv“-pročišćeni tekst-  

Za riječ se javio načelnik Joso Klapan koji je ukratko objasnio da se ovim pročišćenim 

tekstom DPU Novo naselje Paljuv , žele objediniti sve dosadašnje  izmjene i ispravci 

uočenih grešaka te da ga kao takvoga treba prihvatiti sada.  
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Nakon izlaganja Jose Klapana , za riječ se javio vijećnik Ante Baraba   te iznio primjedbe 

koje idu u smislu da bi budući razvoj naselja  Paljuv trebao ići prema lokacijama koje idu 

prema Novigradskom moru , točnije da se građevinska zona prema tom dijelu proširi , 

kao i da se uspostavi prometna komunikacija sa županijskom cestom Novigrad – 

Posedarje. 

Na ovu primjedbu očitovao seNačelnik te upoznao  na zakonske odredbe, a tiču se 

prostornog planiranja i proširenja građevinskih zona te napomenuo da se u planiranje 

novih građevinskih područja može ići tek onda kada izgrađenost postojeće bude više od 

80% što sada nije slučaj. Trenutno širenje je jedino moguće na zapad izvan ZOP-a od 

1000 m Također je napomenuo da će se raditi nove izmjene i dopune PPU Općine 

Novigrad i tada treba dati prijedloge. 

 

Nakon završene rasprave za riječ se javio predsjednik te stavio na glasanje ovaj prijedlog 

pročišćenog teksta ,  te je sa 6 glasova za , 1 suzdržanim i 1 protiv donesena  

 

    

        Odluka o donošenju DPU „Novo naselje Paljuv“(pročišćeni tekst)  

 

     

Koja se prilaže ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

AD5.  

Prijedlog za određivanje meteorološke postaje na području Općine Novigrad- 

Načelnik Joso Klapan upoznao je vijećnike  da  Državni hidrometeorološki zavod ide u 

proširenje mreža svojih postaja,  te s obzirom na nedovoljnu pokrivenost  ovog područja 

zatražili da je postave na lokalitetu u Pridragi.  

Naglasio je također da je postaju potrebno smjestiti zemljište u vlasništvu RH  , te je 

određena lokacija kod Zaseoka Gusari.  

 

Nakon upoznavanja vijećnika , ovaj prijedlog je jednoglasno donesen. 

 

AD6. 

Sufinanciranje nabave školskih udžbenika- načelnik Joso Klapan iznio je potrebu da se i 

ove godine pomogne roditeljima djece osnovnoškolaca da im se kupe radne bilježnice. 

Zamoljene su osnovne škole da naprave potrebne radnje za nabavku istih te da dostave 

ponude /predračune. U proračunu je za ovu namjenu osigurano 50.000,00 kn. 

 

Predsjednik vijeća je nakon uvodnog izlaganja načelnika ovu odluku stavio na glasovanje 

te je jednoglasno donesena 

 

         Odluka o sufinanciranju školskih udžbenika 

 

 

Koja se prilaže ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

AD7. 

 

Obrada pristiglih zahtjeva 

1. Zahtjev Maria Buterina za financijsku pomoć -  

Pomoć se odnosi njegovu kćer Martinu Buterin koja je i ove godine ostvarila iznimne 

športske rezultate ( dvostruka državna prvakinja u kickboxingu ) , 

Jednoglasno je donesena  
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Odluka 

o financijskoj pomoći u iznosu od 2.000,00 kn za Martinu Buterin 

 

Koja se prilaže ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

2. Predmet Nensi Kodelja  

 

Načelnik Joso Klapan ukratko je upoznao vijećnike o problemu priključka na električnu 

energiju objekta Nensi Kodelja koja je zamolila Općinu Novigrad da joj pomogne u 

sufinanciranju priključka. Naime iznos kojeg je odredio HEP  je izrazito visok- 52.912,43 

kn . Ovako visoka cijena priključka proizlazi iz činjenice da je do  zaseoka Torine- Baturi 

nema postojeće električne mreže te potreban veći zahvat.  

 

Prijedlog je da se uputi HEP- u zahtjev za izgradnju trafostanice te su svi vijećnici 

suglasni sa time.  

 

AD8. 

 

Kulturno ljeto 2021.g 

 

Predsjednik vijeća otvorio je raspravu o nadolazećem Kulturnim ljetu , te upoznao 

vijećnike o prijedlozima kulturnih i sportskih događanja. Zaključeno je da će se sportska 

događanja održati u organizaciji sportskih udruga uz financijsku pomoć Općine . 

Naglašeno je da se treba pridržavati svih aktualnih mjera stožera civilne zaštite RH. 

O organizaciju ribarske večeri u Novigradu , „dagnijade“ , kao i varoške fešte u Pridragi 

konačna odluka donijeti će se do 15.7. 2021.g. , a sve sukladno mjerama nacionalnog 

stožera  , zbog specifičnog karaktera događaja pritom se misli prvenstveno na 

posluživanje hrane i pića na otvorenome većoj masi ljudi.  

 

 

AD9. 

 

Razno 

 

Načelnik je upoznao vijećnike o aktualnim temama  

 

 

Obajvljen je natječaj za provedbu tipa operacije 7.4.1 na koji planiramo 

prijaviti rekonstukciju Doma kulture u Novigradu 

 

- Produljenje roka izgradnje dječjeg vrtića u Pridragi – odobren zahtjev zbog 

opravdanih razloga – kašnjenje električnog priključka , novi rok dovršetka 

izgradnje je 24.7.2021.g. 

  

Kako se više nitko nije javljao za riječ Predsjednik zaključuje sjednicu u 21.15 h.  

 

 

 

Klasa: 021-05/21-01/06 

Ur.broj:2198/08-01-21-1 

Novigrad,21.06.2021.g. 

 

ZAPISNIČAR:      PREDSJEDNIK 

Željka Kokić        Antonio Sinovčić  dipl.ing.el.  
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